

Dec [27], 2021
2021年12月[27]日

Letter of Authorization
授权委托书

To Whom It May Concern,

敬启者,

Siemon Power Networking Technology (Shanghai) Co Ltd was established by The Siemon Company in Shanghai on 31 Mar, 2008 with its unified credibility code being 913100006726673779, is a 100% subsidiary of The Siemon Company in China.

西蒙动力网络工程产品贸易(上海)有限公司(西蒙动力)由美国西蒙公司于2008年3月31日在上海市设立,西蒙动力的统一社会信用代码为913100006726673779,是美国西蒙公司在中国设立的全资子公司。

For interest of business, Siemon Power Networking Technology (Shanghai) Co Ltd and its branches are authorized to issue the relevant documents to China end users, bidding companies, integrators or distributors on behalf of The Siemon Company.

为商业需要,美国西蒙公司授权西蒙动力及其分公司代表美国西蒙公司向中国最终用户、招标公司、集成商或者分销商签发相关文件。

This Authorization is hereby issued.
特此授权。

The Siemon Company

Siemon Power Networking Technology (Shanghai) Co Ltd.

美国西蒙公司

西蒙动力网络工程产品贸易(上海)有限公司

Signature/签字 
Title/职位: Legal Rep/法定代表人

Signature/签字 
Title/职位: In-charge person/负责人

